



BJ-65 & BLJ-65

产品特性/ Properties

BJ-65 & BLJ-65 为 K 值 65 - 68 的掺混树脂，平均粒径在 20 - 40 μ m，超低吸油值，与糊树脂掺混使用可降低树脂糊黏度，延长保存期，改善加工流动性、和制品性能。

BJ-65 & BLJ-65 is a Blending resin, K value is 65 - 68, particle size around 20 - 40 μ m. With the Ultra-low oil absorption, it is usually mixed with paste resin to reduce paste viscosity, prolong shelf life, improve paste processing fluidity and improve paste properties

产品指标/ Product specification

测试项目/Test Item	测试方/Method	BJ-65	BLJ-65
产品特点/ Product features	/	VCM	VCM+改性单体 VCM + other monomer
K 值/K-value	ISO 1628-2	65-68	65-68
挥发分/Volatile matter(including water)/%	ISO 1269	≤ 0.5	≤ 0.5
杂质粒子数 /Number of impurities and foreign particles(个)	ISO 1265	≤ 30	≤ 30
表观密度/Apparent bulk density (g/ml)	ISO 60	≥ 0.5	≥ 0.5
筛余物/Sieve retention(%)	150 mesh	≤ 0.5	≤ 0.5
	200 mesh	≤ 2	≤ 2
吸油值/Plasticizer absorption of 100g resin(g)	ISO 4608	≤ 10	≤ 10
白度/WI(160 $^{\circ}$ C, 10min)(%)	GB/T 15595-2008	≥ 76	≥ 76
残留单体/Residual Monomer(μ g/g)	ISO 6401	≤ 30	≤ 30

产品用途/ Application:

可部分代替糊树脂，以降低粘度，改善加工性能，提高制品消光性能。主要用于人造革、地板革、墙纸、塑料玩具、瓶盖垫、汽车底盘涂层和车辆零部件之间焊接涂料。

In paste processing of polyvinyl chloride, paste resin can be partly replaced to reduce viscosity, improve processing performance and extinction performance of products. BJ-65 is mainly used for welding coating between artificial leather, floor leather, wallpaper, plastic toys, bottle cap cushion, automobile chassis coating and vehicle parts.



包装/Packaging

25kg 包装：聚丙烯三合一编织袋包装，每袋净重 $25.0 \pm 0.2\text{kg}$ 。

25kg Bag: Polypropylene 3-in-1 woven bag. The net weight of each bag is $25.0 + 0.2 \text{ kg}$.

储运及注意事项/ Precautions for storage and transportation:

产品应存放在干燥通风的仓库内，防止日晒和受潮/ Products should be stored in a ventilated and dry place, should keep away from heat/sun/rain/dampness.

运输时必须用洁净有蓬的运输工具，防止雨淋。本产品为非危险品，可按一般货物运输/ Transportation must be carried with a clean awning, to prevent rain. This product is non-dangerous material, can be delivered as normal cargo.

云南博骏化工有限公司

地址：昆明市龙华路 633 号万派中心 17 楼

电话：0871-6563 1166；18087144601

传真：0871-6842 3582

邮编：650224

YUNNAN BOJUN CHEMICAL CO., LTD.

Address: 17F, One park,633#, Longhua Road, Kunming, P.R. China

Tel: 0871-6563 1166; 18087144601

Fax: 0871-6842 3582

Postcode: 650224

本文中所列数据是基于我们当前所掌握的知识及实验室使用的原物料及设备条件，在技术进步或产品开发的范围内，我们保留变更产品基础数据的权利。由于一些加工过程中无法控制的条件，如当设备、工艺、原料变更时，本文中的建议需经初步的实验验证。无论是明示还是暗示，本文中的建议并不构成对产品在一定应用下的有效性或通用性的担保。